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Referat fra foren i ngens ord ine re generalforsamlin g
Torsdag d. 2" april 2009 aholdt pi Vekso kro

Referat nr.2009-03

Refereret af: Finn Lustrup

Vekss d. 17. Aprit 2009
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Antaf fremm adte: 24 representerende 20 husstande
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DAGSORDEN I HENHOLD TIL VEDT/EGTERNE

Valg af dirigent
Formandens beretning
Forelaggelse af det reviderede regnskab
Godkendelse af budget herunder fastsaftelse af kontingent
lndkomne forslag
Valg af bestyrelse og suppleanter
Valg af revisor og revisorsuppleant
Evenfuelt

Forud for generalforsamlingen fortalte Finn Lustrup om fastelavnstraditionen i Vekss, der fylder
100 6r i 2010

ad  1 . Willy Jargensen 213 valgtes til dirigent og indledte generalforsamlingen med at kon-
statere, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt ihenhold tilvedtaegteme og der-
med beslutningsdygtig-

Formanden, Michael Frydendal Larssen gennemgik beretningen:

Leqesladsvedtriceholdels$ l-urdag d- 6. juni fra kl- 1&.14 skal der males legepladser
og har du lyst til at give en hjelpende hind kontakt da venligst:
Jan Mikkelsen Kelsted 305, tlf. 4710 7882 e-mail: ian.mikkelsen@dancenter.com
Hans-Erik Pedersen Kelsted 420, tlf. 47L7 2799 e-mail: heo@oostl2.tele.dk, elter
Anders Weirup Kelsted 109, tlf. 47tO 778A e-mail: a.w@paradis.dk

EoroerlFuoet" bvens iule@: Kelsted har en stor andel i, at dette anangement gen-
Remfores, da det gennem mange Ar har veret bestyrelsesrnedlemmer fra GF Kel-
sted, der har varet med til at hente traet og satte det op ved Skibsted.
Skt. Hansbil: Borgerlauget har hidtil pAtaget sig den opgave, men de sidste ir har
det alene veret oldermaden Keren $vahn, der har haft hele opgaven. Derfor er man
niet til den erkendelse, at Borgerlauget ikke lengere kan sti for dette. Skaltraditio-
nen fastholdes, mi der andre til og er man interesseret henvender man sig til Karen
Svahn Korshoj 435 Tlf. 47 17 3/-20. E-nrail: ks{@sst.dk.

$ekretarfor Borqertauget; Eorgerlauget har ogsd bedt generalforsamlingeme om at
efterlyse en person, der har lyst til at vare sekreter fra Borgerlauget. Martin Hau-
gaard (101) tilkendegav interesse og i skrivende stund har han allerede varet til det
forste msde i Borgerlauget.

$.*ilfra Grundeierfiorening?g Er du tilmeldt denne ordning, men ikke langere mod-
tager mail, kan irsagen vare, at du har skiftet e-mailadresse og ikke givet besked.
Su kan gentilmelde dig pa }us{Up@mafl"dt
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AntenneforeninEen: Der afholdes generalforsamling 27. ap{t og der udsendes skrifr-
ligt informationsmateriale forud for msdet. Mod op hvis du snsker indflydelse pi den
fremtidige TV-modtagelse i Vekss.

Fallesarealer. VirrteruedlleehoHe{se: Fiskerhusene genere$ af salt- og snerydningen
om natten, idet sovevarelseme vender ud tilstradet og snerydningsmaskinerne
larmer meget. $tig Hansen vil kontakte entreprenoren m.h.p. at underssge, om der
ikke kan kares der pA et mere hensigtsmassigl tidspunkt.

Beplantsring lanss hovedstbn ird mod Bisrnebakkefl: Det er et problem at der han-
ger grene ud over hovedtrappen ved barnevognsrampen. Bestyrelsen vil se pi dette.

Lamoe pd qastankgrgFden: Der var et snske om, at der kom lys i den lampe der stir
pA gastankgrunden, som i ovrigt er tilskodet Kelsted. Bestyrelsen vil underssge, om
det vil vare muligt at tA lys i lampen igen.

lfvdset. Kirketade. l{lderrci. $medeshaede ved Kdsfiedoinl: Der er meget dirlige
overslgtsforhold her og der ksres ofie startt til og fra Kelstedg6rd. Sagen er tilgiet
Borgerlauget der har en trafikgruppe og vi afventer en melding derfra. Losningen
kunne vare et gummibump indtil Kelstedgird, kuppelspejl og/eller beskaring af bs-
voksningen pi hjornet.

Formandens beretning blev herefrer godkendt af forsamlingen.

Kasserer Stig Hansen gennemgik regnskabet og vejfonden blev debatteret. Vi har
opfyldt vores mil, da der lige nu er kr. 432.000 i vejfonden. Pengene er sat af til as-
falt. SF-stenbelegningerne tages lsbende som alrn. Vedligeholdelse, men bestyrel-
sen vil geme cplyses om evt. lokale udbedringer, der skal klares. Det blev ogsi fore-
slSet at vi undersogte, hvilket belsb vi stilede imod, si der helter ikke blev sparet for
meget op. Til naste dr vurderes veiene, sA vi har en id6 om, hvornir der skal ny as-
faltbelagning pe. Det blev foresliet at vi koordinerede det med andre grundejerfore-
ninger, men det vil nok ikke give noget, da det er meget individuelt, hvornAr der re-
noveres veje. Det blev ogsA foreslAet at vi kantaktede kommunen, som ofie har as-
faltarbejder og det vil vigore.

Kasserer $tig Hansen gennemgik budgetforslaget for Ar 2009:

KonlincenF Det foreslis at kontingentet holdes uandret til kr. 6.100 pr. parcel.
Udskiftning af traer sA wi 1: Ud fra det tilbud vi tidtigere har fdet, vil det dreje sig om
25 traer ef kr. 6.000 = kr. 150.000. Grunden til at det vil blive si dyrt er, at der skal
udskiftes en stor mengde jord for at fd en ordentlig vakst. Dette er et generelt pro-
blem i Kelsted, idet traeme bare er blevet plantet i uforarbejdet byggeaffaldsjord.
Skaltraerne pi vej 1 udskiftes, skal det stilles som forslag pA neste generalforsam-
ling, si det kan blive indarbejdet i budgettet.

Budgetforslaget blev herefter vedtaget.

Indkomne forslag

Markedng af P{ise ni den gverste P+lds \re*ggoule r€Bkkehuse:
Forslag stillet af Finn Karaa (412).
Der blev stemt om det pA den mide, om der skulle foretages en form for afmark-
ning, eller ikke. For forslaget stemte 18 og 0 undlod at stemme. Bestyrelsen er s6
forpligtet til at finde en lasning pd en afmarkning, der ikke vil blive for dyr.
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Valg af bestyrelse/Suppleanter:

Hans-Erik Petersen (420) blev genvalgt som nastformand uden modkandidater.
Stig Hansen (319) Blev genvalgt som kasserer uden modkandidater.
Frank Fabricius (305) Blev genvalgt som bestyrelsesmedlem uden modkandidater.
Anders Wejrup (109) blev genvalgt som suppleant uden modkandidater

Valg af revisor og suppleant:

Willy Jorgensen (213) blev genvalgt som revisor uden modkandidater.
Finn Keraa @12) blev valgt som revisorsuppleant uden modkandidater.

Parkerinqsreqlen En mindre debat omkring parkering af lastbiler i omr6det udspandt
sig. Vi har et ordensreglement, men ikke nogen sanktionsmuligheder, hvis de af en
generalforsamling vedtagne regler mod forventning ikke folges. Hvad ang6r parke-
ring af lastbiler er det i henhold til lokalplanen for vores omrAde, ikke tilladt og vi kan,
hvis dette er generende, eller direkte odeleggende af vores vejbelegning, rette
henvendelse til Egedal Kommune.

ad 8.

Herefter kunne dirigenten slutte af med at takke for god ro og orden og afslutte generalforsamlin-
gen.

Dirigent, Willy Jorgensen Formand, Michael Frydendal Larssen

Nastformand, Hans-Erik Pedersen Kasserer, Stig Hansen

Bestyrelsesmedlem, Frank Fabricius Sekretar, Finn Lustrup


